

From the Pastor's Desk

Summer is a time when people take advantage of the warm weather, long days, and the break in school schedules to travel, enjoy outdoor activities, and take a break from their usual routines.

It's no different in the parish during the summer months, when we typically experience a lower attendance at Mass and a slowdown of ministerial activity.

This respite is a good time for ministries to prepare for future endeavors. This is also true of the priestly ministry.

Last week the Presbyterate of the Archdiocese of Chicago gathered for a **convocation** at the Grand Geneva Hotel in Lake Geneva, WI. Ordinarily, the Archdiocese holds a convocation every three years; however, the good experience priests had at the previous convocation, in 2022, led the Cardinal to call for another convocation this year.

The convocation is a time for the priests of the Archdiocese to gather for **spiritual refreshment, renewal, and reflection**. The theme of this year's convocation was "**One in Christ: Love in Action**."

Now that the convocation is at an end, our Archdiocesan priests, as a Presbyterate, feel more inspired, informed, and impassioned to return to their parishes to continue addressing challenges, identifying opportunities, and putting love into action.

Have an enjoyable summer and feel free to **contact our office for information on getting involved in one of our many ministries**. We need you!

-Fr. Brian Kean

Desde el escritorio del pastor

El verano es una época en la que las personas aprovechan el clima cálido, los días largos y el descanso de los horarios escolares para viajar, disfrutar de actividades al aire libre y descansar de sus rutinas habituales.

No es diferente en la parroquia durante los meses de verano, cuando normalmente experimentamos una menor asistencia a Misa y una desaceleración de la actividad ministerial.

Este respiro es un buen momento para que los ministerios se准备n para proyectos futuros. Esto también es válido para el ministerio sacerdotal.

La semana pasada, el Presbiterio de la Arquidiócesis de Chicago se reunió para una convocatoria en el Grand Geneva Hotel en Lake Geneva, WI. Normalmente, la Arquidiócesis realiza una convocatoria cada tres años; sin embargo, la buena experiencia que tuvieron los sacerdotes en la convocatoria anterior, en 2022, llevó al cardenal a convocar otra convocatoria este año.

La convocatoria es un momento para que los sacerdotes de la Arquidiócesis se reúnan para refrigerio espiritual, renovación y reflexión. El tema de la convocatoria de este año fue "Uno en Cristo: el amor en acción".

Ahora que la convocatoria ha llegado a su fin, nuestros sacerdotes arquidiocesanos, como presbiterio, se sienten más inspirados, informados y apasionados de regresar a sus parroquias para continuar abordando desafíos, identificando oportunidades y poniendo el amor en acción.

Tenga un verano agradable y no dude en comunicarse con nuestra oficina para obtener información sobre cómo participar en uno de nuestros muchos ministerios. ¡Te necesitamos!

-P. Brian Kean